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Råd för funktionshinderfrågor 

vid trafiknämnden och Stockholms 

Stads Parkerings AB 

2020-08-13 

  

 

 

   
 

 Tid Måndagen den 24 augusti 2020  

kl. 13.30 – 16.00 
   

 Plats Gamla Biblioteket och via skype, Tekniska 

Nämndhuset 
   

 Justerat  

  

Justerat den 28/9-2020 

 

Lena Huss Gunilla Anegren 

  

 
Närvarande  

 Ledamöter: 

 Lena Huss (HSO/RSMH), ordföranden 

Gunilla Anegren (HSO/R), vice ordföranden 

 

Amir Amirriazi (DHR) skype  

Örjan Jörlebo (HSO/RTP)  

Gunnar Slätt (HSO/FHDBF) skype  

Marie-Louise Wahlberg (SRF) skype   

 

 
Tjänstemän: 

 Rådets sekreterare Åse Geschwind samt föredragande 

Marcela Dimander, Jon Isaksson och  

Martin Jansson 
 

 

Ordföranden Lena Huss inleder med att hälsa alla varmt 

välkomna tillbaka efter det långa uppehållet som orsakats 

av Coronapandemin. 

 

 
 

 § 1 
Val av justerare  
 

Beslut 

Rådet utser Gunilla Anegren att tillsammans med 

ordföranden Lena Huss justera dagens protokoll. 
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 § 2 
Dagordningen fastställs 
Dagordningen godkänns. 

 

 § 3 
Föregående protokoll 
Rådet godkänner protokoll 2/2020 från den 9 mars 2020 

och lägger det till handlingarna. 

 

 § 4 
Inkomna skrivelser och protokoll 
Ingenting finns att redovisa här. 

 

 

 § 5 
Inkomna remisser 
En lista över inkomna remisser är utsänd till rådet inför 

dagens möte. Rådet går igenom listan. 

 

Beslut 

Rådet beslutar att titta närmare på följande remisser: 

 

o Ökad trafiksäkerhet, bättre tillgänglighet och mer 

miljövänliga transporter på Djurgården. Motion 

från Jan Valeskog (S). Svar på remiss från 

kommunstyrelsen 

 

o Motion om hantering av elsparkcyklar. Svar på 

remiss från kommunstyrelsen 

 

o Trafikförvaltningens sjötrafikutredning del 1. Svar 

på remiss från kommunstyrelsen 

 

Samtliga remisser tas till trafiknämnden den 27 augusti 

2020. Rådets sekreterare ombeds skicka en länk till insyn 

där samtliga ärenden är publicerade. 
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 § 6 
Ärenden tagna på delegation 
Under sommaren har Lena Huss och Amir Amirriazi varit 

i kontakt med Marcela Dimander, projektledare på 

trafikkontoret. Marcela arbetar med att ta fram förslag på 

trafik/trygghetshinder mot fordonsattacker. 

 

Rådet behöver godkänna de möten som varit under 

sommaren. 

 

Beslut 

Rådet beslutar att godkänna att Lena Huss och Amir 

Amirriazi har företrätt rådet i detta ärende. 

 

 

 § 7 
Trafiknämnden  
Föredragningslista till trafiknämndens sammanträde den 

27 augusti 2020 är utsänd till rådet. Rådet går igenom 

listan. 

 

Beslut 

Rådet anmäler att de är intresserade av att höra mer om 

följande ärenden  

 

o Kulturstråket Husby, en del av Grönare Stockholm. 

Genomförandebeslut 

 

o Upprustning av Hässelby torg. 

Genomförandebeslut etapp 2 

 

o Pilotprojekt Stockholm framtidsgator. Lägesrapport 

 

 

 § 8 
Stockholms Stads Parkerings AB 
Ingenting finns att redovisa här.  
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 § 9 
Trafik/trygghetshinder mot fordonsattacker 
Föredragande: Marcela Dimander 

 

Marcela Dimander är projektledare på trafikkontoret med 

särskild inriktning på trygghet och säkerhet. Hon kommer 

till rådet för att berätta om sitt arbete i stort och sitt arbete 

med att ta fram förslag på trafik/trygghetshinder mot 

fordonsattacker. 

 

Marcela har under försommaren haft kontakt med rådets 

ordförande Lena Huss och Amir Ammiriazi för att få 

input i sitt arbete. 

 

Arbetet med trygghet och säkerhet kopplat till 

fordonsattacker intensifierades efter attentatet på 

Drottninggatan. Mycket är gjort sedan dess och mycket 

återstår. Polisen har ett övergripande ansvar och en 

prioriteringsordning över platser där behovet bedöms som 

störst. Marcela har kontakt med polisen och ett 

övergripande samarbete med flera olika parter på 

trafikkontoret och i stadsdelarna. Marcela är tacksam för 

den hjälp som Lena Huss och Amir Amirriazi gett henne 

under försommaren. Det har varit viktigt att säkerställa 

framkomligheten för personer med funktionsnedsättning. 

Arbetet med att placera ut skydd mot fordonsattacker 

pågår på flera innerstadsgator. Marcela lovar att komma 

tillbaka till rådet och visa bilder på det färdiga resultatet. 

 

Just nu pågår ett arbete med att skapa en specialistgrupp 

för att kunna få en så bra helhetsbild som möjligt i olika 

projekt. Marcela berättar att hon tagit fram ett förslag på 

hur ett sådant samarbete skulle kunna se ut. Här skulle 

rådet för funktionshinderfrågor kunna vara en naturlig del 

för att bistå med sin erfarenhet i tillgänglighetsfrågor. 

 

Marcela undrar vilka frågor rådet tycker är viktiga att 

beakta när man funderar? Rådet nämner sommargågator, 

popup parker, reklamskyltar med mera. Överhuvudtaget 

saker som tillfälligt dyker upp i gaturummet kan det vara 

viktigt att tänka till runt. 



 

 Råd för funktionshinderfrågor 2020-08-24 
 

 Sida 5 (6) 

 
  

 

 

 
 

 
www.stockholm.se  

 

Marcela frågar om rådet samarbetar med någon specialist 

på tillgänglighet inom samhällsbyggnadsfrågor inom 

ramen för sina respektive handikappföreningar? Det gör 

man inte och det klargörs att rådet står för ett 

brukarinflytande som består av egna erfarenheter. 

 

Beslut 

Rådet tackar för en intressant föredragning. Rådet 

uttrycker också att det är mycket uppskattat att kontorets 

handläggare tar initiativ och inkluderar rådet så som 

Marcela nu gjort. 

 

 

 § 10 
Trafikkontorets kontrollantgrupp informerar om  
sitt arbete 
Föredragande: Enhetschef Jon Isaksson och kontrollant 

Martin Jansson 

 

Enheten Systemstöd för Samordning och Gatuarbete, 

SSG, är en enhet på Tillståndsavdelningen. Sedan januari 

2019 har man inrättat en ny kontrollverksamhet på 

avdelningen. Anledningen är ett ökat antal ärenden, mer 

komplex och tidskrävande handläggning och ett stort 

behov av att följa upp och kontrollera givna tillstånd på 

plats. Kontrollantgruppen hade fyra kontrollanter på plats 

i starten och i februari i år utökades gruppen till sex 

personer. I dagsläget är det en projektverksamhet.  

 

Arbetet består av att kontrollera trafikanordningsplaner 

(TA-planer), byggetableringar, uteserveringar, torghandel, 

byggsäckar, gatupratare, klotter med mera. Jon och 

Martin berättar hur arbetet går till. 

 

Rådet lyfter några specifika platser där det behöver göras 

kontroller och Jon och Martin tar med sig informationen. I 

övrigt uppmuntras rådet att använda tyck-till appen för att 

framföra synpunkter på specifika platser. Trafikkontoret 

är alltid tacksam att få in information den vägen.  
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Frågor ställs och besvaras. 

 

Beslut 

Rådet tackar för informationen och hoppas att projektet 

med en kontrollantgrupp kommer att få fortsätta och bli 

en del av den ordinarie verksamheten på kontoret. 

 

 § 11 
Bevakningslistan 
Rådet går igenom och uppdaterar bevakningslistan. 

 

 § 12 
Övriga frågor 
 

a) Information ges om ett brev som Marie-Louise 

Wahlberg skrivit till trafikkontoret. Det rör en 

uteservering som ligger i hörnan Linnégatan/Grev 

Turegatan. Trafikkontoret har tagit emot brevet och 

en handläggare kommer att svara Marie-Louise. I 

dagsläget ser det ut som att det inte finns något 

tillstånd för uteserveringen. 

 

b) Rådets sekreterare informerar om att sekretariatet 

funderar på att rekommendera nämnderna att ställa 

in mötena med råden som är inplanerade under 

hösten. Detta på grund av covid-19 och 

smittorisken. I stället skulle nämndernas presidium 

kunna bjudas in till råden denna höst. 

 

Rådets ledamöter tycker att det är en god idé. 

 

 

Vid protokollet 

 

 

 

Åse Geschwind 
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